
schriftelijke vragen

Fractie: VVD Dronten

Naam: Barry Hoogezand

Onderwerp: AZC Roggebot

Type vraag:   informatieve/technische vraag
  artikel 33-vraag

Beantwoording (alléén bij  
informatieve/technische 
vragen)

  Ja, kan verspreid via mail / app
  Nee, antwoord alleen naar mijzelf

Inleiding:
Vorig jaar was er ophef over plannen om overlast vanuit het AZC af te laten 
nemen1. Nu, bijna een jaar later, is de VVD benieuwd hoe het staat met de 
overlast en veiligheid op en rond het AZC van Roggebot en de samenwerking met 
Kampen.

Vragen:
 Hoe is de dekking voor het C2000-systeem bij het AZC? 
 Hoeveel overlast is er? Welke ervaringen zijn er momenteel, ook vanuit Kampen, 

rond overlast? 
 Hoe gaat de samenwerking met (het college en ambtelijk) Kampen rondom het 

AZC?
 Hoeveel uitrukken van de hulpdiensten (graag gesplitst) zijn er jaarlijks naar het 

AZC? 

1 https://www.destentor.nl/dronten/grote-commotie-en-misverstanden-over-fietsenplan-
voor-azc-in-dronten-bij-menswaardig-bestaan-hoort-vervoermiddel~a5f42c04/
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